

نشرة دافعي الضرائب Taxpayers Bulletin

2.7 مليون مُعاملة لرد الضريبة للسياح بالنصف الأول من 2024 بمعدل يومي 15 ألف مُعاملة

أكدت الهيئة الاتحادية للضرائب أن المُعاملات المُنفَّذة عبر النظام الرقمي لرد ضريبة القيمة المضافة للسياح شهدت مُعدلات نمو جيدة خلال العام الحالي، وبلغ عدد معاملات رد الضريبة للسياح استناداً لمُلفقات الاسترداد الصادرة عن متاجر التجزئة المُرتبطة إلكترونياً بالنظام 2.7 مليون مُعاملة خلال النصف الأول من العام الحالي، بمعدل يومي بلغ نحو 15 ألف مُعاملة مُقابل 2.55 مليون مُعاملة خلال الفترة ذاتها من عام 2023 بمعدل يومي 14.18 ألف مُعاملة بارتفاع بلغت نسبته 5.62 %.

لقراءة الخبر كاملاً،

اضغط هنا

Federal Tax Authority reports 2.7 million tax refund requests from tourists processed in first half of 2024, an average of 15,000 per day

The Federal Tax Authority (FTA) asserted that there has been considerable growth in the volume of transactions processed through the digital Value Added Tax (VAT) refund system for tourists in 2024, surging to 2.7 million in the first half of the year, up from 2.55 million requests recorded during the same period in 2023.

The figures are based on the number of refund "Tax free Tags" issued by retail stores electronically linked to the system, of approximately 15,000 transactions daily, compared to 14,180 for the same period in 2023, marking an increase of 5.62%.

To read the full article,

Click here

مذكرة تفاهم لتعزيز الشراكة الاستراتيجية

أبرمت الهيئة الاتحادية للضرائب مذكرة تفاهم مع مؤسسة محمد بن راشد للإسكان للتوسّع في نشر الثقافة الضريبية بين الجائنين، وتنظيم فعاليات مشتركة للتعريف المتواصل بمُستجدات واليات تطبيق التشريعات والإجراءات الضريبية عمومها، خصوصاً فيما يتعلق بآليات الاستفادة من التسهيلات المُقدّمة لاسترداد المواطنين لضريبة القيمة المضافة المدفوعة عن بناء مساكنهم الجديدة لتفخّذ الرؤية القيادية الرشيدة الرامية لتطوير منظومة إسكان عصرية لإسعاد المواطنين وتوفير الحياة الكريمة المُستفجرة لهم.

لقراءة الخبر كاملاً،

اضغط هنا

Memorandum of Understanding to strengthen the strategic partnership

The FTA has signed a Memorandum of Understanding (MoU) with the Mohammed bin Rashid Housing Establishment to promote tax culture on a wider scale between the two entities

The MoU also calls for organising joint events to continuously highlight the latest updates regarding tax legislation and procedures, with a particular focus on the processes for UAE nationals to request Value Added Tax (VAT) refunds for taxes incurred on building new residences, in line with the wise leadership's vision to develop a modern housing system that ensures citizens' happiness and wellbeing.

To read the full news,

Click here

ترخيص موردي خدمات المعارض والمؤتمرات

من خلال هذه الخدمة، تقوم الهيئة بتسجيل موردي خدمات المعارض والمؤتمرات.

للدخول إلى هذه الخدمة،

اضغط هنا

Exhibitions and Conferences Services Supplier Licensing

Through this service, the FTA registers suppliers of exhibition and conference services.

To access this service,

Click here

رقم التسجيل الضريبي

يمكنك التحقق من رقم التسجيل الضريبي للشركات والأفراد، من خلال الموقع الإلكتروني للهيئة الاتحادية للضرائب.

تجد الخاصية على الشريط الجانبي للموقع.

للدخول إلى موقع الهيئة،

اضغط هنا

Tax Registration Number (TRN)

You can verify the TRN number for corporates and individuals through the FTA's website.

You can find the feature on the sidebar of the website.

To access the FTA's website and this service,

Click here

Guides

The FTA published a Corporate Tax Guide on the **Determination of Taxable Income.**

To access the guide,

Click here



The guide is (for now) only available in the English language.

رأيك يهمنا!

شاركنا رأيك عبر "استبيان قياس رضا دافعي الضرائب عن المواد التوعوية"

اضغط هنا

Your Opinion Matters!

Share your opinion through the "Survey to Measure Taxpayers' Satisfaction with Awareness of Tax Topics"

Click here

كيف نتواصل معنا؟ How to Contact Us?

info@tax.gov.ae

800 82923